
Protokoll regionstyremøte    
Sted: Teams 
Når: 07.juni kl.17.30-18.30 
Til stede: Olav Amund Myklebust, Leif Elde, Severin Minime-Brunes og Nelly Torvik 
------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Sakliste 
 
RS-12/22             Godkjenning av 

- Innkalling 

- Sakliste 

Vedtak: Innkalling og saksliste godkjent med en liten endring på referatsak.  

 

RS-13/22  Referatsaker 

- Hva skjer i NHF sentralt og lokalt 

Etter at Sunniva Ørstavik gikk av som generalsekretær, så er nå Anett Kleven fungerende GS frem til 
nye GS er på plass. Kristoffer er tilbake i 50% av sin 50% stilling. Nelly informerte om at hun skal ha 5 
uker permisjon kombinert med 3 uker ferie til høsten. Dette da henholdsvis i september og oktober. 
En god plan utarbeides for at ikke regionen skal bli skadelidende. Nelly informerte også om at en 
søknad er sendt inn til Samferdselsdirektoratet for midler til kursing av brøytemannskap.  
NHF Nord Vest har god dialog med NHF Sørvest og det blir en del samarbeid ut av dette på ulike plan.  
 

- Bell Media 

Vi har signert kontrakt med Bell Media for annonsesalg på hjemmesiden vår. Men man ser på 
alternative løsninger i fremtiden.  
 

- Avslag BufDir 

Vi hadde to søknader inne hos BufDir, en som gikk på å på påvirke anbudsprosessen ift ferjer. Den 
andre ift mangfold i arbeidslivet. Den første søknaden skrev vi i samarbeid med NHF Sørvest. Begge 
søknadene ble dessverre avslått. Grunnlag var veldig mange søknader og derav prioriteringer.  
 

- BPA-utvalgets utredning «Selvstyrt er velstyrt» er nå sendt på høring til kommunene. 

Høringsfrist er 1. juli. NHF er opptatt av at kommunene og andre høringsinstanser bidrar til å støtte at BPA blir 

det likestillingsverktøyet det var ment å være. E- eposten sendt ut til alle kommuner. 

 
- regjeringa er nå ute med høring på drosjetransport, som skal reparere på 

frisleppet den forrige regjeringa iverksatte.  

Frist for å svare er 22.juni. Det er verdt å merke seg følgende setning «Departementet foreslår også at 
fylkeskommuner som stiller miljøkrav til drosjer innenfor sitt distrikt, får hjemmel til å gi unntak fra 
dette kravet i særskilte tilfeller.» Dette er også et forsøk på å sikre nok rullestoldrosjer. I tillegg 
reverserer de jo også avgiftsauken Solberg-regjeringa la på de minste rullestoldrosjene (biler med 
maks 9 seter). Avgiftsendringa skjer alt i revidert statsbudsjett. Arbeidet vi så langt har gjort på 
området, ser dermed ut til å få positive konsekvenser. 
 
 



 
- Digital lounge 

Kristoffer har ansvaret for digital loung som skal gjennomføres i slutten av juni.  
 

- Skolestart 

Skolestart skal markers rundt om i landet. Vi er i gang med å lage en plan for å få fokus på at alle barn 
skal ha et reelt valg når det gjelder nærskolen sin. Samarbeider med NHFU og HBF om en dette 
prosjektet.  
 
 
RS-14/22  Sak innmeldt fra NHF Sande: 

1. Lavterskel buss på alle ruter ( minibuss og buss med heis og rampe fungerer dårlig) 
 
Vedtak: NHF Nord Vest ser det som for omfattende arbeid å få til lavterskelbuss på alle ruter. Her vil 
det dessverre bli vanskelig nå frem. Vi skal heller fokusere der vi vet vi kan få gjennomslag; opplæring i 
håndtering av utstyr på buss samt tilgjengelige busstopp vinter som sommer.  
 

2. Eget styre med brukerutvalg for hjelpemiddelsentralen i Møre Romsdal. Erfaring fra 
hjelpemiddelsentralen er lite brukerorientert. 

 
Vedtak: NHF Nord Vest lager et skriv til Nav, helst signert av både Safo Nord Vest og FFO for å stå enda 
sterkere.  
 
 
 
RS-16/22  Eventuelt 
 
Leif informerte om Generalforsamlingen i Brisk. Til stede var han og Olea. Dessverre glimter storeierne 
som Ålesund kommune med sitt fravær.  
 
Vedtak: Vi foreslår for NHF at NHF overfører sin ene aksje til NHF Nord Vest. Da står NHF Nord Vest litt 
sterkere.  
 
 
 


